



## Protokoll styrelsemöte S01 2013-01-29

|                 |                     |                         |
|-----------------|---------------------|-------------------------|
| <b>Närvaro:</b> | Philip Holgersson   | Ordförande              |
|                 | Sofia Siljeholm     | Sekreterare             |
|                 | Robin Lindberg      | Källarmästare           |
|                 | Jesper Lekland      | Överphös, fr.o.m. §8    |
|                 | Daniel Lundell      | Studierådsordförande    |
|                 | Johan Rönnåker      | Programmästare          |
|                 | Carl Nilsson Nyman  | Cafémästare             |
|                 | Alexander Magnusson | Sexmästare, fr.o.m. §14 |
|                 | Per Ahlbom          | Skattmästare            |

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12.02.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §2.1 Val av mötessekreterare Mötet **beslöt** att välja Sofia till mötessekreterare.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen:
- §2.1 Val av mötessekreterare
  - §7.2 Styrelsetröjor
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll att godkänna.
- §6 Val av funktionärer **Programmästeriet**
- |                                  |                             |
|----------------------------------|-----------------------------|
| Funktionär inom programmästeriet | Kevin Lindblad(bt09ki9)     |
| Funktionär inom programmästeriet | Malcolm Eriksson(dat12mer)  |
| Funktionär inom programmästeriet | Anna Lissborg(ims11ali)     |
| Funktionär inom programmästeriet | Axel Kratz(dat12akr)        |
| Funktionär inom programmästeriet | Johnny Hoang(dat12jho)      |
| Funktionär inom programmästeriet | Karl Nilsson(dat12kni)      |
| Funktionär inom programmästeriet | Gustaf Ekenstein(dat11ge1)  |
| Funktionär inom programmästeriet | Fredrik Sundström(dic12fsu) |
| Funktionär inom programmästeriet | David Larsson(lak03dbo)     |
| Funktionär inom programmästeriet | Alexander Ekdahl(dat12sek)  |
| Funktionär inom programmästeriet | Erik Alstersjö(adi10eal)    |
| Funktionär inom programmästeriet | Jesper Lekland(dt09jl8)     |



#### **Cafémästeriet**

Funktionär inom cafémästeriet Alexander Pieta Theofanus(zba08ath)  
Funktionär inom cafémästeriet David Larsson(lak03dbo)  
Funktionär inom cafémästeriet Derek Tseng(dat11dts)

#### **Studierådet**

Kurskommissarie Alexander Pieta Theofanus(zba08ath)

#### **Industrimästeriet**

Funktionär inom Industrimästeriet Erik Alstersjö (adi10eal)  
Funktionär inom Industrimästeriet Hannes Johansson (adi10hjo)  
Funktionär inom Industrimästeriet Alexander Nässlander (dt09an2)  
Funktionär inom Industrimästeriet Felix Aronsson (dt07fa6)

#### **Källarmästeriet**

Funktionär inom källarmästeriet Anna Lissborg (ims11ali)  
Funktionär inom källarmästeriet Lisa Claesson (dat12lcl)  
Funktionär inom källarmästeriet Johnny Hoang (dat12jho)  
Blixt Gordon Fredrik Karlsson (dt08fk6)  
Sparky Ansvarig Sara Nilsson (dt05sn2)  
Sparky Ansvarig Joakim Andersson (ic06ja9)  
Sparky Ansvarig Jesper Mattsson (d99jm)  
Sudo Daniell Lundell (ada10dlu)

#### **Propagandamästeriet**

DWWW-medlem Daniel Lundell(ada10dlu)  
DWWW-medlem Mattias Eklund(mat10mek)  
Flicka på Teknis Cecilia Fagerros(adi10col)

- §7 Vice ordförande Philip påpekade att det är typiskt bra att ha en vice ordförande och föreslog Daniel.  
Mötet **beslöt** att välja Daniel till vice ordförande.
- §7.2 Styrelsetröjor Philip informerade mötet om att styrelsen kommer få andra modeller på tröjorna och visade bilder på dem.
- §8 Access utskott Jesper Lekland kom in i lokalen.  
  
Jesper meddelade att utskott används flitigt av staben i år och önskade att tidigare diskussioner på att göra om rummet till en möteslokal läggs ner.  
Det glädje styrelsen att höra att rummet används som det ska och mötet gick gladeligen med på Jespers önskemål.
- §9 Diskmaskin Philip berättade att diskmaskinen i köket är trasig och undrade om styrelsen vill köpa en ny eller laga den.  
Efter diskussion kom mötet fram till att diskmaskinen är relativt ny och bör därför försökas lagas. Robin åtog sig att prata med Electrolux om saken(lägg till i beslutsuppföljning).



Vidare kom mötet fram till att diskmaskinen inte kommer hinna lagas till alumnimiddagen. Philip avslöjade dock att han har pratat med E-sektionen om detta och de hade gått med på att låna ut sin diskanläggning till Datasektionen under event.

§10 Peppare

Johan undrade om styrelsen skulle kunna tillåta nya peppare få ta överblivna overaller för att göra sin pepparutstyrsel. Efter diskussion **beslöt** mötet att nya peppare får ta överblivna overaller.

Johan tog sen upp frågan om styrelsen kan komma med bidrag till pepparnas frackar. Mötet ansåg att detta bör tas upp på styrelsens nästa möte då vi kommer ha bättre översikt över sektionens ekonomiska status. Johan fick i uppdrag att komma med ett mer exakt förslag så länge (upp på beslutsuppföljning).

Vidare lät Johan meddela att han planerar fixa en kick-off för pepparna.

§11 Tysklandsresa

Johan informerade att Tysklandsresan till Bordershop kommer bli 16e februari och hoppades att så många i styrelsen som möjligt skulle med på resan.

§12 Idrott

Johan berättade att han vill köpa tidtagarur och visselpipa till sektionens idrottsförmän. Mötet konstaterade snabbt att det inte skulle kosta mycket och sa åt honom att göra det.

Johan fortsatte sen med att informera att idrottsförmännens fotboll är populär och undrade om styrelsen kan sponsra lokalhyrning på Victoriastadion fram till februari månads slut. Mötet konstaterade att det kommer kosta en tusenlapp och **beslöt** att betala lokalhyran för fotbollen.

§13 Utskottsrapporter

**Sofia**

Hade kick-off möte förra torsdagen med propagandamästeriet samtidigt som DWWW hade ett eget möte. Mötena avslutades sedan med gemensam middag och lite öl.

**Malin**

Ej närvarande.

**Carl**

Berättade att han testat ta in nytt sortiment till caféet med



nästa leverans på torsdag. Det påpekades att om man har ett testsortiment i caféet så borde man testa sälja folköl.

Dessutom håller han på att försöka ragga funktionärer och kommer i samband med detta ha ett möte imorgon för intresserade.

### **Johan**

Hade möte förra veckan där skapligt många dök upp. De planerade inför våren och diskuterade även att skaffa t-shirts till funktionärerna i programmästeriet.

Pins och manschettknappar har kommit in. Dock räknade de lite fel så manschetterna är billigare än de borde vara och pinsen är dyrare. De ska lägga en beställning till då manschettknapparna blev väldigt populära. Tröjorna är dock försenade till i februari.

Johan vill updatara hemsidan för D-shopen.

Partywagon siktas vara klar till nollning.

På filmkvällar framöver kommer det att serveras fika.

### **Jesper**

Staben har städat utskott och skitat ner det igen.

De jobbar mycket på fusktema just nu och har börjat fastställa budget. De ska t.ex. försöka få ner kostnaden på t-shirts och chepsar genom att beställa från Tyskland eller Kina.

De funderar även på att ha en webbaserad nolleguide på nolla.nu, utöver de som kommer finnas i pappersform i iDét. Kanske även ha ett plakat i foajén där nolleguider kan hänga.

Staben är bra på att laga mat, de gillar matmöten.

### **Robin**

Har bråkat med diskmaskinen.

### **Daniel**

Har haft SRD-möte.

Studentföreläsningarna vill dras igång. Problemet är bara att många vill sitta och lära sig men ingen vill stå och lära ut.

Johan blev lurad till att hålla i en studentföreläsning om php/HTML/css nästa torsdag klockan 17. Daniel ska för-



söka få spons från programledning till dessa föreläsningar.

**Alexander**

Hade i dammiddag och pub i fredags vilket gick bra förutom att diskmaskinen inte ville leka mer och kassaapparatens var bråkig.

Framöver kommer sexmästeriet ha fullt upp med bland annat phöspub, alumnimiddag och Teknikfokus.

**Per**

Har betalat fakturor och pillat med utläggssräkningar.

Han förvarnade även mötet om att han kommer vilja kassa-utbilda styrelsen.

**Philip**

Har åkt skidor, varit på banken med Per och förberett inför nästa möte.

§14 Övrigt

Alexander Magnusson gick in i lokalen.

Robin undrade om och i så fall var man hittar policydokument på hemsidan varpå Philip svarade "umm...".

Vidare sade Robin att han hittat en cool kamera att sätta upp i styrelserummet så folk inte stjälar eller har sex i soffan.

Philip berättade att på nästa möte kommer det bjudas på mat och hemlagad tårta.

Jesper informerade att det kommer hållas phöspub i iDét den 8 februari och bjöd in styrelsen till att svänga förbi och hälsa på de nya phösen.

Carl berättade att han skulle vilja infröskaffa en kaffemaskin och att han kommer komma med ett förslag till nästa möte.

Robin påpekade att Daniel såg trött ut. Jesper höll med.

§15 Meddelanden

Per berättade att han är med i ett spex och att mötet borde köpa biljetter.

Philip informerade att det är Kårhack i helgen.

§16 OFMA

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 13.00.



Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm  
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson  
Ordförande